
Beszámoló a két ülés közötti fontosabb eseményekről. 
 
Sallai Mihály polgármester:  
– Február 3-án emlékeztünk meg Csoóri Sándor születésének 93. 

évfordulójáról a róla elnevezett művelődési házban. A teltházas műsort a 
Nomád Nemzedék Társulat adta Csoóri Sándor gyermekverseinek 
feldolgozásából összeállított Csillagkapu-produkció előadásával, melynek 
részese volt a Pendely Énekegyüttes, a Parapács Zenekar, a Alba Regia 
Táncegyesület és Novák Péter Művész Úr is. A teljes előadás dr. Balogh Júlia 
Asszony ajándéka volt a településnek, aki jelenlétével is megtisztelte a 
rendezvényt. Ugyancsak megtisztelte az előadást Törő Gábor országgyűlési 
képviselő, Schneider Istvánné a Székesfehérvári Járási Hivatal helyettes 
vezetője, a helyi vallási felekezetek képviselői, s több település 
polgármestere, alpolgármestere.  

– Ugyanezen a napon a Csoóri Sándor Társaság a Székesfehérvár Szent István 
Hitoktatási és Művelődési Házban emlékezett meg Csoóri Sándor 
születéséről, ahol jelen volt Csoóri Sándor „Sündi”, a költő unokája is. 
Zámolyt Jegyző Úr, a művelődésszervező és jómagam képviselte. 

– Február 6-án a Packetta magyarországi üzemeltetője tájékoztatta, hogy a 
cseh anyacég felmérését követően 350 helyszínen számolják fel a 
csomagautomaták üzemeltetését, melybe településünk csomagautomatája is 
beleesik. A helyi automata kihasználtsága 4 % alatti volt, s mivel a futárnak 
naponta kellett érkeznie az automatához, az üzemeltetés kimondottan 
veszteséges volt. Ígéretük szerint keresnek egy üzletet a településen, mely 
Packeta-pontként funkcionálhat, vagy „amennyiben a gazdasági helyzet úgy 
alakul” esetlegesen visszahelyezik az automatát (időközben február 16-án el 
is szállították az automatát). 

– Ugyanezen a napon megtörtént a művelődési ház gázkazánjának időszakos 
karbantartása.  

– Február 7-én megkezdődött a településterv készítése az egyenlőre az 
önkormányzatot érintő adatok kigyűjtésével. 

– Ugyanezen a napon a megelőző hétvégi viharos időjárás miatt a temetőben 
kidőlt fák okozta balesetveszély elhárítása megtörtént, valamint a temető 
feletti mezőgazdasági terület sarkában illegális hulladéklerakót fedezett fel, 
melyet „próba gyanánt” bejelentett a „Hulladékradar” alkalmazáson. Azóta 
nincs hír az applikáció sikerességéről. 

– Ugyanezen a napon az E.on közvilágításért felelős szakembereivel 
felmérésre került a közvilágítási hálózat, és az erre vonatkozó térképen a 
tulajdoni viszonyoknak megfelelően megjelölésre kerültek a lámpatestek. 

– Február 8-án pályázat került kiírásra az ügyviteli álláshelyre a kolléganő 
nyugdíjba menetele miatt. 



– Ugyanezen a napon ismételten éles, II. világháborús robbanótestet találtak a 
zámolyi halastó és a Borbála között. Azóta a tűzszerészek elszállították. 

– Ugyanezen a napon kijavításra került a korábban megrongált buszmegálló a 
8126-os számú út mentén a körforgalomnál. A rongálás miatt rendőrségi 
feljelentést tett, valamint tájékoztatta a biztosítót, amely kérte az árajánlatot 
a javításról, melyet az eredeti kivitelezőtől beszerzett és elküldte a biztosító 
részére. 

– Február 9-én Tanárki Gábor alpolgármester javaslatára a képviselő-testület 
döntött a törökországi és szíriai földrengés áldozatainak megsegítéséről, az 
önkormányzat 100.000,- Ft-ot utalt át az RDB Klub 1941 szervezet 
vezetőjének és felhívást tett közzé a lakossági támogatás lehetőségéről. A 
szervezet vezetője Völgyi Szabolcs február 13-án beszámolt róla, hogy 
mindösszesen 156.792,- Ft értékben vásároltak, melyet eljuttattak a török 
nagykövetségre. 

– Február 14-én kiderült, hogy az óvodabővítés terve, sőt a létező óvodaépület 
sem felel meg a hatályos helyi építési szabályzatnak. Az ügy miatt rendkívüli 
egyeztetések történtek a tervezővel és az építési hatósággal. Körvonalazódik 
a megoldás, de sajnos időben elhúzódik az engedélyeztetés.  

– Ugyanezen a napon véleményezésre megkapta a Fejér Vármegye Fejlesztési 
Tervét, melyben nagy örömmel látta, hogy a Megyei Főépítésszel közösen 
kettő éve papírra vetett Székesfehérvár-Zámoly kerékpárút nyomvonala 
országos kerékpárútként került be a fejlesztési tervbe. Ezen felül térségi 
összekötő útként a Zámoly-Pátka út is megjelent a tervben.  

– Ugyanezen a napon egyeztetés történt Gánt polgármesterével, az 
iskolaigazgatóval és az iskola fenntartójával. 

– Ugyanezen a napon vett részt a Fejérvíz Zrt. vezérigazgatójának 
tájékoztatóján, valamint az Iszkaszentgyörgyi Szociális Intézményi Társulás 
ülésén, melyről az előző napirendben beszámoltam.  

– Február 15-én a Székesfehérvári Kistérségi Társulás ülésén vett részt, 
amelyről ugyancsak az előző napirendben adott tájékoztatást. 

– Február 20-án a Magyar Államkincstár az óvodabővítési pályázathoz 
kapcsolódóan szerencsére jóváhagyta a kötelező nyilvánosság keretén belül 
a település honlapjának saját maga által készített aktualizálását annak 
ellenére, hogy a Nemzeti Infokommunikációs Szervezet (NISZ) hónapok óta 
nem hajtotta végre a kért módosításokat. 

– Ugyanezen a napon a Pénzügyi és Ügyrendi-, illetve Településfejlesztési 
Bizottság együttes ülést tartott, melyen javasolták az önkormányzat és 
intézményei 2023. évi költségvetéséről szóló rendelet elfogadását. A 
bizottsági ülést követően a képviselő-testület rendkívüli ülésén a javaslatot 
elfogadta. 

– Február 21-én megrendelésre került az óvoda gazdasági folyosójának 
felújításához szükséges padlóburkolat. A kivitelezést az óvoda karbantartója 



és az önkormányzat dolgozói fogják végezni. Ide kapcsolódik, hogy főállású 
alkalmazásra került további 1 fő karbantartó, aki számos területen tudja 
segíteni az önkormányzati munkálatokat. 

– Február 23-ára civil kerekasztalt hívott össze a művelődésszervező a Szép 
Ilonka Faluházba, melynek fő témája a 2023. évi programok megszervezése. 

– Február 25-én Gunyits Ottó református lelkész kezdeményezésére 
temetőtakarítást tartanak. A felkészülés során szembesültek vele, hogy az 
önkormányzat tulajdonában lévő ágdaráló meghibásodott, javítása 
folyamatban van. 

– Sajnos az önkormányzat tulajdonában álló Caterpillar kotró-rakodó első 
tengelyének csapágyazása is meghibásodott, azonban még garanciában 
javítható. 

– a Szép Ilonka Faluházban többszöri javítás után leselejtezésre került a régi 
villanybojler és egy új 200 literes bojler került felszerelésre, amely 170.400,- 
Ft volt. A szükséges szerelvények további 40.000,- Ft-ba kerültek. A munkát 
az önkormányzat dolgozói végezték. 

– Február 28. jogvesztő határidő volt, ameddig az egyházak jelezhették az 
önkormányzati, illetve állami tulajdonú épületekben az egyházi fenntartású 
oktatási-nevelési intézményekhez kapcsolódó vagyonátadást. Az egyházi 
fenntartású iskolával kapcsolatban ilyen jelzés a határidőig nem érkezett. 

– A Vörösmarty utcai buszmegállónál lévő és évek óta nem működő napelemes 
lámpát Takács József Képviselő Úr megjavította. Köszöni Képviselő Úr aktív 
segítségét.  

– A február 1-i zárt ülésen a képviselő-testület 3 lakhatási támogatási 
kérelemről, illetve 8 szociális tűzifa kérelemről döntött. 

 
Kéri a képviselő-testület szavazását a polgármester két ülés közötti 
beszámolójának elfogadásáról. 
 
A képviselő-testület egyhangúlag, 7 (hét) „igen” szavazattal, „nem” szavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozza: 
 

Zámoly Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
62/2023. (III. 1.) határozata 

a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló 
beszámolóról 

 
Zámoly Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határozott, 
hogy a polgármester két ülés között végzett munkájáról szóló beszámolót 
elfogadja. 
 
 


